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Nuuk, 21. December 2015 

 

 

 

I følge § 37 i forretningsordenen for Inatsisartut, har jeg følgende spørgsmål. 

 

 (Medlem af Inatsisartut Agathe Fontain, Inuit Ataqatigiit) 

 

 

Spørgsmål: 

 

1. Hvor mange psykisk syge personer er blevet indlagt på A1 i de sidste tre år, og 

gennemsnitlig pr. måned? 

 

2. Hvor mange er tvangsindlagt/ med røde kort?  

 

3. Er pladserne fuldt belagte?  

 

4. Hvor mange patienter har man kontakt med via Telemedicin?  

a. Hvor ofte kontaktes de? 

 

5. Hvor mange fastansatte psykiatere har man? 

 

6. Søger man oplysninger omkring psykiaternes sidste ansættelsessteder?  

 

 

Begrundelse: 

Behandlingen af de psykisk syge bør ske kontinuerligt og stabilt, for på denne måde kan man 

holde antallet af tvangsindlæggeler (med røde kort) nede på de færreste antal. 

 

Der bør så vidt muligt banes en vej for, at disse får behandling på deres eget sprog, så man 

kan minimere antallet af fejlbehandlinger.  

 

Da det er vigtigt at følge strategiplanen for området, vil jeg gerne have oplyst hvor mange 

indlæggelser der har været. 

 

  

Spørgsmålene bedes besvaret indenfor 10 arbejdsdage.  

 


